
 

 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 6. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 2.10.2024 se uskutečnilo 6. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:50 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar (od 15:10 

hod.),  Jaroslav Hrdlička,  Mgr. Eva Plhová (od 15:05 hod.), Zdeňka Batíková, 

Mgr.Bc. Hana Žáková 

Omluveni :    

Nepřítomni :  

Hosté:   

pan Martin Dušek – první náměstek primátorky 
Ing. Stanislav Průša – vedoucí odboru životního prostředí Magistrátu města Karlovy Vary 
Ing. Eva Pavlasová – vedoucí odboru technického Magistrátu města Karlovy Vary 
Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D. – ředitel Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, příspěvkové 
organizace  
xxxxxxxxxxxxx – Spolek za lázně bez hluku  

xxxxxxxxxxx – Spolek za lázně bez hluku 

xxxxxxxxxxx – Spolek za lázně bez hluku 

 

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3. Karlovy Vary – problematika hluku 

4.Karlovy Vary – monitoring ovzduší 

5.Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace  – vize dalšího rozvoje 

6.Stanovení dobývacího prostoru Potůčky a hornická činnost na výhradním ložisku 

Potůčky 

7.Různé 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  
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2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění navrženého 

programu jednání. Nikdo z přítomných nevznesl k navrženému programu připomínky.  

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 6. 

jednání v navrženém znění.   

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,  Zdeňka Batíková, 

Mgr.Bc. Hana Žáková 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:   Mgr. Vladimír Melichar,  Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3. Karlovy Vary – problematika hluku 

Po úvodu předsedy komise Ing. Vinše se slova ujala předsedkyně Spolku za lázně bez 

hluku xxxxxxxxxxx. V úvodu seznámila členy z důvody založení spolku, jimiž je 

nadměrná hlučnost v rámci hudebních produkcí v lázeňském území (především prostor 

před hotelem Thermal). Tyto produkce jsou velmi hlučné a v některých případech je dle 

jejího názoru narušován i noční klid (toto se týká jak období Mezinárodního filmového 

festivalu, tak i dalších akcí – např. Karlovarského kulturního léta). Problémem je tedy 

četnost i intenzita produkcí a jejich negativní vliv nejenom na trvale bydlící obyvatele, ale 

i na lázeňské hosty (za rok 2023 se ve vnitřním lázeňském území uskutečnilo cca 150 

venkovních koncertů). Následně bylo členům komise promítnuto 11 videozáznamů 

s ozvučením z produkcí, které byly dle spolku problémové.  

Následně podala xxxxxxxxxxx členům komise obsáhlý právní výklad týkající se 

problematiky hluku s důrazem na vnitřní lázeňské území. Dotkla se pak také otázky 

dočasných staveb v rámci Mezinárodního filmového festivalu. Konstatovala také, že u 

některých hudebních produkcí je velmi nízká návštěvnost.  Závěrem uvedla, že problém 

hlukové zátěže je vážný a že je nutno ho řešit.  

 

 

K bodu proběhla obsáhlá diskuse.  
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vyslechla stížnost občanů ze 

Spolku za lázně bez hluku na hluk z venkovních hudebních produkcí v okolí 

Thermalu. Shledává jí důvodnou a doporučuje Radě města Karlovy Vary 

s občany sdruženými ve Spolku za lázně bez hluku dále jednat a pokusit se 

společně najít dlouhodobě všeobecně akceptovatelné řešení.  

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary zabývat se kontrolou dodržování pravidel hudebních produkcí 

v nočních hodinách.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,   

Mgr. Eva Plhová, Zdeňka Batíková, Mgr.Bc. Hana Žáková 

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:  - 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

4.Karlovy Vary – monitoring ovzduší 

 

Vedoucí odboru životního prostředí Ing.Průša upozornil, že k 30.6.2025 končí pilotní 

projekt monitoringu ovzduší v Karlových Varech. Do návrhu rozpočtu města na rok 2025 

bylo po domluvě s Ing.Bursíkem dána předběžně částka 800 tisíc Kč na pokračování 

tohoto projektu vč. jeho rozšíření. Na současný rozsah projektu jsou roční náklady 300 

tisíc Kč. Je tedy nutno říci, zda a pokud ano tak v jakém rozsahu má být v monitoringu 

ovzduší pokračováno.  

Po diskusi se členové shodli, že tento bod bude projednán na příštím jednání komise 

s tím, že si členové komise do té doby vyjasní svůj názor na další pokračování 

předmětného projektu.  

 

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

5.Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace  – vize dalšího 

rozvoje 

Na základě usnesení z červnového jednání Komise životního prostředí a obnovitelných 

zdrojů doplnil ředitel Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, příspěvkové organizace  Ing. 

Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D. svůj výklad týkající se vize dalšího rozvoje jím řízené 

organizace o základní údaje o stavu a hospodaření v lese vč. střednědobého výhledu 

(výše těžeb, věková a druhová struktura, ekonomické údaje).  
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Ve svém výkladu uvedl předpokládané výše těžeb (zde je předpoklad růstu těžby obnovní 

a výchovné a snižování těžby nahodilé). Dále se věnoval otázkám prořezávek, probírek, 

zalesňování či přirozené obnovy. K otázce inventarizace lesních cest, zídek a mobiliáře 

vč. jejich stavu uvedl, že tato inventarizace je práce na několik let a vyžádá si výrazné 

finanční náklady. V současné době je prioritou dokončení inventarizace zeleně a dřevin 

(ta bude ukončena nejdříve v roce 2026).  

Dále byla také diskutována např. otázka likvidace kadáverů, odstraňování vosích hnízd a 

odchytu zvěře na nehonebních pozemcích  na území města Karlovy Vary. Dále se diskuse 

dotkla také plánované novelizace zákonů (např. zákon o ochraně přírody a krajiny,  

zákona o lesích a zákona o myslivosti).  

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

Bod č. 6.Stanovení dobývacího prostoru Potůčky a hornická činnost na výhradním ložisku 

Potůčky bude po dohodě členů projednán na příštím jednání komise.  

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

3.10.2024 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

 

 


